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Komise pro prevenci kriminality Rady města Beroun 
 

Zápis č. 2/2019 
z jednání komise pro prevenci kriminality, konaného dne 27. 3. 2019 od 15.00 hodin v Berouně. 
 
Přítomni 
Předsedkyně komise: Mgr. Markéta Jansová 

Členové komise:, npor. Bc. Lucie Švestková, Alexandr Schreber, Mgr. Zdeňka Hylasová 
Benešová, Mgr. Jiří Sixta, Mgr.Kateřina Vicková 

 
 
Tajemnice: Jana Plavcová 
 
Omluveni: Bc. Radka Redzinová, Mgr. Olga Chocová, Mgr. Luboš Zálom,   
 
Hosté: Mgr. Jitka Soukupová, por. Bc. Marcela Pučelíková 
 
Zapisovatel: Jana Plavcová 
 
Ověřovatel zápisu: Mgr. Kateřina Vicková 
 
Program jednání: 
1. Zahájení 

2. Informace z jednání zastupitelstva města a rady města 

3. Bezpečný Beroun, informace o webu  Mgr. Jitka Soukupová 

4. Mapování aktivit primární prevence - připomínky a možnosti 

5.        Různé 

 

Jednání 
 
K bodu 1 – Zahájení 
Jednání komise zahájila  a dále řídila  předsedkyně komise Markéta Jansová. 
Přivítala hosty a členy komise, navrhla program jednání. 
Návrh programu jednání, který byl schválen ve shora uvedeném znění. 
 
Zapisovatelkou určila Janu Plavcovou a ověřovatelkou zápisu Mgr. Kateřinu Vickovou. 
 
Usnesení: Komise schválila program jednání. 
Hlasování:         pro – 6 proti – 0 zdržel se-0 
 
 
 
K bodu 2 – Informace z jednání zastupitelstva města a rady města 

 

Dne 13.2.2019 RM schválila 82/7/RM/2019 Stipendia na zájmové volnočasové aktivity dětí z 
nízkopříjmových rodin ve městě Beroun  

 

Dne 20.2.2019  Usnesení č. 2/2019  

Zastupitelstvo města Beroun bere na vědomí informace o plnění prevence kriminality města 
Beroun za rok 2018. 
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Komise pro prevenci kriminality vzala informace na vědomí. 
 
 
K bodu 3 –  Bezpečný Beroun informace  

                     Mgr. Jitka Soukupová a por. Bc. Marcela Pučelíková 

 

Komise se zabývala návštěvností webu bezpecnyberoun.cz a jeho tematickou skladbou.  
 
Tisková mluvčí berounské policie Marcela Pučelíková objasnila, že tento web je projektem 
Krajského ředitelství Policie ČR a postupně ho po vzoru Kolína převzala všechna okresní 
středočeská města. Město Beroun web vytvořilo, naplnilo a financovalo, ale potřeby Kolína a 
Berouna co se týče bezpečnosti a řešených témat jsou diametrálně odlišné, a proto by i 
berounský web měl více kopírovat potřeby města.  
 
V průběhu jednání proto bylo konstatováno, že by bylo dobré upravit skladbu menu, některé 
sekce vypustit např. HZS, Záchranná služba a Armáda ČR (tyto sekce nejsou prakticky vůbec 
navštěvovány a navíc jsou řešeny pouze formou URL linku) a web doplnit o nová aktuální 
témata a potřebné informace mapující např. situaci ve školství (kyberšikana, alkoholismus a 
návykové látky, problematické chování). 
 
Současně proběhla diskuse o tom, jaké kroky učinit, aby byl web více navštěvován. Jednou 
z možností je vytvoření poradny Zeptejte se..., kde by každý měsíc byl zasvěcený jednomu 
tématu a veřejnost by mohla po tuto dobu posílat otázky určenému odborníkovi. Odpovědi na 
smysluplné otázky by pak byly na webu zveřejněny a veřejnost by se zde mohla seznámit 
s nejaktuálnějšími problémy a získat návody a rady, jak řešit konkrétní situace, do kterých se 
může dostat každý z nás. Mělo by tak vzniknout dvanáct aktuálních témat. Jejich formulací 
včetně stanovení odborných garantů z řad bezpečnostních složek a spolupracujících neziskových 
organizací se bude zabývat pracovní skupina na pracovním setkání. 
 
 
Usnesení: Komise schválila modernizaci portálu. 
Hlasování:         pro – 6 proti – 0 zdržel se-0 
 
 
 
 
K bodu 4  -  Mapování aktivit primární prevence  

 

Podrobnější podmínky a výběr zpracovatele nebyl proveden. Konečné podmínky mapování 
budou zpracované v průběhu roku. 

 

Usnesení: Komise schválila prodloužení výběru zpracovatele. 
Hlasování:         pro – 6 proti – 0 zdržel se-0 
 

K bodu 5 – Různé 

Komise diskutovala o nabídce pro město Beroun, zpracovat  Analýzu a strategii prevence 
kriminality.  
Výzva je vyhlášena MPSV, jedná se o výzvu neinvestičního charakteru, 
spolufinancování je pouze 5%.  Délka trvání projektu max. 2 roky 
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Dotace je určena pro tvorbu strategických dokumentů, pasportů, komunikačních nástrojů vůči 
veřejnosti a systémů řízení kvality. V tomto případě je to tedy strategický dokument města. 
 
 
 
Usnesení: Komise nedoporučila zadání zakázky . 
 
Hlasování:         pro – 0 proti – 6 zdržel se - 0 
 
 
Předsedkyně komise ukončila jednání v 17,40 hodin. 
 
Další jednání komise se uskuteční 3. června 2019 v 17 hodin. 
 
 
 
Zapsala: Jana Plavcová 
 
 
Ověřila: Mgr. Kateřina Vicková 
 
 
Předsedkyně komise: Mgr. Markéta Jansová 
 
 


